

**No. 39489. Multilateral**

CONVENTION ON THE CONSERVATION AND MANAGEMENT OF FISHERY RESOURCES IN THE SOUTH EAST ATLANTIC OCEAN. WINDHOEK, 20 APRIL 2001 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2221, I-39489.*]

RATIFICATION

**Republic of Korea**

*Deposit of instrument with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations: 10 March 2011*

*Date of effect: 9 April 2011*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Food and Agriculture Organization of the United Nations, 28 April 2011*

**N° 39489. Multilatéral**

CONVENTION RELATIVE À LA CONSERVATION ET À LA GESTION DES RESSOURCES DE PÊCHE DANS LE SUD-EST DE L'ATLANTIQUE. WINDHOEK, 20 AVRIL 2001 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2221, I-39489.*]

RATIFICATION

**République de Corée**

*Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture : 10 mars 2011*

*Date de prise d'effet : 9 avril 2011*

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, 28 avril 2011*